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Skolebestyrelsen   

  

Skolebestyrelsesmøde torsdag den 12. september 2024 klokken 

17.30 

  

 

Afbud: Luise Leegaard Vestergård, Emma Svejstrup Haubjerg, Line-Sofie 

Burgdorff Rosing 

Kristian stødte til mødet  

 

1. Nyt fra elevrådet 

Intet nyt. 

 

2. Evaluering af fremvisningsdag og juleklippedag. 

Det er vigtigt at overveje, om det er hensigtsmæssigt, at der er to dage inden for 

samme uge, hvor der er to arrangementer for forældre. 

Det er hensigtsmæssigt, at fremvisningerne sker efter en tydelig tidsplan, så 

forældrene ved, hvornår de skal være der. Især i de mindre årgange. 

 

Positive oplevelser af indholdet på fremvisningsdagen. 

Hyggelig juleklippedag. Meget passende med tiden. Der var mange gæster. 

 

3. Revideret styrelsesvedtægt til høring. 

2 bilag vedlagt 

Skolebestyrelsen bakker op omkring de foreslåede ændringer. 

 

4. Årsberetning 

Bilag vedlagt. 

Godkendt med rettelser. 

Johan udarbejder udkast til at lægge på sociale medier. 

 

5. Punkter til årsplanen 

Ændringer tilføjet. 

 

 

6. Efterretningssager 

Formand 

Intet nyt. 

 

 

Dato: 12. december 2024 
 

Forvaltning 

Børn- og Familieafdelingen 

Jorden Rundt 1 

7200 Grindsted  

 

Sdr. Omme Skole 

Tlf. 79 72 70 00 

www.billund.dk 

 

Sagsnr.:  

 

Sagsbehandler: 

Tonny Akselsen 

 

Afdelingens telefon: 

25557736 

Afdelingens mail: 

ta@billund.dk 

 
Har du brug for at sende  

fortrolige eller følsomme  

oplysninger til os, skal du  

gøre det med Digital Post.  

Du kan læse mere om  

Digital Post på: 

billund.dk/borger/digital-post 
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Ledelse 

Budgetopfølgning.  

Vi mangler regulering på SFO-normering for 2024. Det ser ud til, der er et 

faldende børnetal. 

Park & Vej konstaterer, at politiet endnu ikke har vurderet, hvorvidt Møbjergvej og 

Bøvlvej er trafikfarlige skoleveje. 

 

MED-udvalg 

Har set på første udkast til budget 2025. 

 

 

Undervisermøde 

Decembermødet blev aflyst. 

Til gengæld har vi haft officiel indvielse af vores makerspace og alle har prøvet at 

printe til laserskæreren. 

 

Andet 

Forældrehenvendelser vedrørende problematikker i en bestemt klasse. Vi 

opfordrer forældrene til at rette henvende sig til skolens ledelse. 

 

7. Evt. 

Der spørges til skolemad i forhold til finanslov 2025. Opfordring til, at vi forsøger 

at komme med i ordningen. 

 

Med venlig hilsen 

 

Tonny Akselsen 

Skoleleder 

 


